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ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 

Plats:  Senioren, Hässleholm 

Närvarande: 

Vice Ordförande: Hans Danielsson 

Ledamöter: 

Sekreterare Arne Huléen 

Kassör  Lena Kvist 

  Judit Olsson 

  Krister Persson 

  Hem Mathiasson 

  Anita Berg 

  Dan Persson 

Del av tiden: Tore Kvist 

Ej närvarande: Lena Grevesmühl Råvik 

  Kjell Håkansson 

  Margareta Svensson 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

 Vice Ordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Justering av protokoll 

Protokoll från ordinarie sammanträde 2017-10-02 justerades av Hem Mathiasson. 

§ 4 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Judit Olsson. 
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§ 5 Vice Ordförande information 

 Patientjournal på internet. 

Här kan man se vad läkare och annan vårdpersonal antecknat. Man kan 

kontrollera vilka mediciner som är utskrivna. 

Labb- och röntgensvar är ännu ej tillgängliga. 

För att få tillgång till patientjournalen måste man ladda ner appen 1177 samt 

ha BankID eller Mobilt BankID. 

 

 KPR-mötet i Eslöv. 

Det handlade om det nya åldrandet. 

- Bodil Jönsson talade om kvalitet i vården. Hon har även skrivit flera böcker 

om detta och om åldrandet. 

- Susanne Frennert  talade om tekniska hjälpmedel och idén att man skall göra 

hemmet till den nya vårdplatsen. 

- Gay Lööv har skrivit ett betänkande ”Nationell plan för äldreomsorg” med    

bl a förslag om att man år 2025 skulle ha infört legitimation för 

undersköterskor samt att  utbildningsvolymen skulle ha ökat från 4000 till 

16000 elever årligen. 

Betänkandet har beteckning SOU 2017:21. 

 

 Hearing inför valet 2018. 

Krister Persson föreslog att det skulle vara en temadag i stället för Hearing. 

Beslut: Frågan bordlades. 

 

 Rapport från ordförandekonferensen i Lund. 

- Ordf Peter Lindgren hälsade välkommen. 

- Hans Inge Persson talade om sina erfarenheter inom vården med temat ”Den 

inhumana vården”. 

- ”The Memory Band” spelade Frank Sinatra melodier. 

- Det talades om vikten att skriva Framtidsfullmakt så att anhörig kan utföra 

transaktioner och andra beslut åt den som blivit oförmögen att själv göra 

detta. 

 

 Julskyltning 2017-12-03. 

Till att hjälpa till på torget anmälde sig Judit Olsson, Krister Persson och Anita 

Berg. 

 

 Lokalbokningar 2018. 

Bokningarna redovisades. 
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§ 6 Ledamot till valberedningen. 

 En ledamot har avsagt sig. Styrelsen hade inte några namnförslag. 

 Beslut: V Ordf efterhör om nuvarande valberedning har några förslag. 

§ 7 Uppföljning av funktionärsträffen. 

 Träffen var positiv och trevlig. 

 Nästa funktionärsträff blir 2018-09-25. 

§ 8 Styrelselunch 2017-12-04. 

 Beslut: Lunchen skall äga rum kl 1200 på Casablanca. Anita Berg kontaktperson. 

§ 9 Verksamhetsberättelse 2017. 

 Sekreteraren påpekade vikten av att alla hjälper till med att ta in gruppernas 

verksamhetsberättelser. 

§ 10 Luleåmodellen för äldreboende. 

Tore Kvist informerade om Luleåmodellen. Befolkningsutvecklingen är sådan att 

andelen äldre i samhället kommer att öka kraftigt. Kostnaden för äldreboende 

kommer att bli mycket hög.  

För att informera om hur man gjort i Luleå kommer Leif Wikman från Luleå hit, 

sannolikt 8 mars 2018. 

Till denna information kommer styrelser för pensionärsorganisationer samt vissa 

tjänstemän i kommunen att inbjudas, (Max 80 pers). 

Det kommer att vara föredrag och paneldiskussion. 

§ 11 Rapport från kontaktpersoner. 

- Judit Olsson rapporterade att det kanske kan bli ytterligare en grupp i 

vattengympa. Den skulle i så fall bli tisdagar 1900-2030. 

Det behövs fler medlemmar i friskvårdsgruppen. 

- Krister Persson rapporterade från Bogruppen. Handlingsplan för kommunen 

bearbetas. Fallolyckor vid övergångsställen och gångbanor uppmärksammas. 

Björksäters framtid är oviss. 

§ 12 Ekonomirapport. 

Kassören redovisade det ekonomiska läget som i allt väsentligt följer budget. 

§ 13 Övriga frågor. 

Frågan om förtäring vid onsdagsträffarna. 

Beslut: Att på försök ha smörgåsar i stället för kakor. 

§ 14 Nästa styrelsemöte. 

Måndagen 2017-12-04 kl 0930-1130, därefter styrelselunch på Casablanca. 
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§ 15  Sammanträdet avslutas. 

V Ordf tackade deltagarna och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Arne Huléen  Judit Olsson 

Sekreterare  Justerare 

 

 

Justeras 

 

 

Hans Danielsson 

Vice ordförande 


